
Z Á P I S 

 6. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 24. března 2020 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Hosté: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ, pověřená vedením Polikliniky Soběslav, Miroslav 

Drs – vrchní strážník MP Soběslav 

Jednání 6. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Výsledek hospodaření za rok 2019 a rozpočet na rok 2020 Polikliniky Soběslav 

2. Zpráva o činnosti Městské policie Soběslav 

3. Závěrečný účet a účetní závěrka města za rok 2019 

4. Změna č. 1 rozpočtu města v roce 2020 

5. Stanovení programu 9. zasedání ZM 

6. Pořízení prodejních stánků 

7. Pověření členů zastupitelstva města k oddávání  

8. ZŠ Komenského – žádost o částečné financování projektu  

9. ZŠ Komenského – dofinancování rekonstrukce tříd a chodby 

10. Diakonie ČCE Rolnička – žádost o zařazení do rejstříku škol a školských zařízení 

11. Pozemky, smlouvy 

a) MP/1/2020 – Darovací smlouvy pro Městskou policii Soběslav na rok 2020 

b) OOSM/18/2020 – Stibor J., Vondruška L., Soběslav – pachtovní smlouva na p. č. 

3384 v k. ú. Řípec 

c) OOSM/22/2020 – Smíšek F., Soběslav – prodej částí pozemků p. č. 177 a 176/1 v k. ú. 

Vesce 

d) OOSM/23/2020 – MŠ Duha, ZŠ Komenského – dodatky ke zřizovacím listinám  

e) OOSM/26/2020 – Pavel a Petr Dvořákovi, Praha – prodej pozemků p. č. 1688/10 a 

1688/11 v k. ú. Soběslav 

12. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 5. jednání RM ze dne 10. března 2020 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Michal Pánek  

a Michal Turek.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Výsledek hospodaření za rok 2019 a rozpočet na rok 2020 Polikliniky Soběslav 

Předložila: Jana Háková – vedoucí OSZ MěÚ, pověřená vedením Polikliniky Soběslav, která 

byla přítomna na jednání RM 

Příloha: KO-IA/4/2020; Rozbor hospodaření roku 2019 a návrh rozpočtu na rok 2020 

(organizace nemá odpisy), Žádost o schválení účetní závěrky 

RM projednala výše uvedené dokumenty. Výsledek hospodaření Polikliniky Soběslav v roce 

2019 byl vyrovnaný. I nadále přetrvávají problémy s obsazeností služeb LSPP. 
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J. Háková informovala o zajištění služeb LSPP v rámci nouzového stavu a přijatých 

krizových opatřeních a zásobování obvodních lékařů v Soběslavi osobními ochrannými 

prostředky prostřednictvím HZS Tábor. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/080/2020. 

2.  Zpráva o činnosti Městské policie Soběslav 

Předložil: Miroslav Drs – vrchní strážník MP Soběslav, který byl přítomen na jednání RM 

Příloha: Zpráva o činnosti MP Soběslav za rok 2019 

Předložena výše uvedená zpráva. RM diskutovala o personálním obsazení MP. Vrchní 

strážník informoval o problémových místech s parkováním na území města – náměstí 

Republiky, Horní Příkopy, Kadlecova ul., dále o problémech se sprejery, drogové situaci na 

území města a problémy s bezdomovci. V loňském roce byla MP vybavena novým služebním 

vozidlem Dacia Duster, byl pořízen mobilní přístup do IS MIMIS. V letošním roce se 

připravuje rozšíření MKS o kamerový bod na křižovatce E55 a Obchodní ulice. Z důvodu 

stáří stávajícího měřiče rychlosti je zvažována jeho modernizace nebo pořízení zcela nového 

zařízení. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/081/2020. 

3.  Závěrečný účet a účetní závěrka města za rok 2019 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/7/2020 

Předložen závěrečný účet města Soběslavi a účetní závěrka města Soběslavi za rok 2019. 

Hospodaření města v roce 2019 skončilo kladným hospodářským výsledkem 47.512.189 Kč. 

Hospodaření města Soběslavi za rok 2019 bylo podrobeno kontrole nezávislým auditorem – 

společností ECO-Economic&Commercial Office, s. r. o., Tábor, který neshledal 

v hospodaření města žádné chyby ani nedostatky. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/082/2020. 

4.  Změna č. 1 rozpočtu města v roce 2020 

Předložila: Mgr. Lucie Krejčí – pracovnice FO MěÚ 

Příloha: FO/8/2020; Žádost MŠ Duha o předfinancování projektu „Zahrada sedmi barev“ 

Předložen návrh na změnu rozpočtu města Soběslavi na rok 2020 - Rozpočtové opatření  

č. ZM 1/2020. Předložený návrh bude doplněn na základě žádosti ředitelky MŠ Duha  

Mgr. A. Krejčové o předfinancování projektu MŠ s názvem „Zahrada sedmi barev“ o částku 

514.561 Kč (způsobilé výdaje hrazené z dotace činí 252.290,62 Kč). 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/083/2020. 

5.  Stanovení programu 9. zasedání ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh programu 9. zasedání ZM. Zároveň z důvodu trvání nouzového stavu 

předložen návrh posunutí termínu jeho jednání na 29. 4. 2020 od 18:00 hodin ve velké 

zasedací místnosti budovy čp. 1/I na náměstí Republiky. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/084/2020. 

6.  Pořízení prodejních stánků 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/15/2020 

V návaznosti na minulé jednání RM předložen návrh pořízení 7 ks dřevěných stánků od firmy 

BIZON-STANY, s. r. o., Terezín, a 3 ks nůžkových stanů od firmy Mikel, s. r. o., Zlín-Louky, 
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včetně návrhu využití a pravidel pro půjčování. Stánky budou majetkem města, ve správě 

KDMS. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/085/2020. 

7.  Pověření členů zastupitelstva města k oddávání 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/24/2020 

V návaznosti na usnesení RM č. 1/295/2018 ze dne 13. 11. 2018 předložen návrh členů ZM 

pověřených k užívání závěsného odznaku při výkonu svatebních obřadů. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/086/2020. 

8.  ZŠ Komenského – žádost o částečné financování projektu („Rekonstrukce 

multimediální učebny v ZŠ Soběslav, Komenského 20“) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/28/2020 

V souvislosti se záměrem realizace výše uvedeného projektu předložena žádost ředitele ZŠ 

Komenského Mgr. J. Holase o jeho spolufinancování z rozpočtu města. Na realizaci projektu 

je podána žádost o dotaci z IROP. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/087/2020. 

9.  ZŠ Komenského – dofinancování rekonstrukce tříd a chodby 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/27/2020 

V souvislosti se záměrem rekonstrukce tříd a chodeb v II. patře ZŠ Komenského předložen 

výsledek výběrového řízení organizovaného ředitelem ZŠ Mgr. J. Holasem spolu s žádostí  

o dofinancování z rozpočtu města. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/088/2020. 

10. Diakonie ČCE Rolnička – žádost o zařazení do rejstříku škol a školských zařízení 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/25/2020 

V souvislosti se zájmem Diakonie ČCE Rolnička Soběslav zařadit školní družinu pro 

Mateřskou školu, základní školu speciální a praktickou školu Diakonie ČCE do rejstříku škol 

předložena výše uvedená žádost. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/089/2020. 

11. Pozemky, smlouvy 

Darovací smlouvy pro Městskou policii Soběslav na rok 2020 

Předložil: Miroslav Drs – vrchní strážník MP 

Příloha: MP/1/2020 

Předloženy výše uvedené darovací smlouvy. Finanční prostředky budou použity na pořízení 

vybavení a výstroje MP Soběslav. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/090/2020. 

Stibor J., Vondruška L., Soběslav – pachtovní smlouva na p. č. 3384 v k. ú. Řípec 

(rybník Špitálek) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/18/2020 

Předložen návrh výše uvedené pachtovní smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/091/2020. 

Smíšek F., Soběslav – prodej částí pozemků p. č. 177 a 176/1 v k. ú. Vesce 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/22/2020 

Předložen návrh prodeje částí výše uvedených pozemků. Cena prodeje dle znaleckého 

posudku činí 60 Kč/m
2
. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/092/2020. 

MŠ Duha, ZŠ Komenského – dodatky ke zřizovacím listinám 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/23/2020 

Předložen návrh dodatku č. 4 ke zřizovací listině Mateřské školy Duha Soběslav, Sídliště 

Míru 750, a dodatku č. 3 Základní školy Soběslav, Komenského 20. Z důvodu přehlednosti 

bude prověřena možnost nahrazení těchto dodatků novými zřizovacími listinami. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/093/2020. 

Pavel a Petr Dvořákovi, Praha – prodej pozemků p. č. 1688/10 a 1688/11 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/26/2020 

Předložen návrh prodeje výše uvedených pozemků. Cena prodeje dle znaleckého posudku činí 

550 Kč/m
2
. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/094/2020. 

12. Různé 

Akademický malíř T. Buzu, Tábor – smlouva o vytvoření uměleckého díla (vnitřní 

výzdoba smuteční síně) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

V návaznosti na minulé jednání RM předložen návrh výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/095/2020. 

Ing. M. Pantoflíček – smlouva o dílo (projektová dokumentace na stavební úpravy  

a nástavbu MŠ Nerudova ul.) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/096/2020. 

Bytová komise RM – přenechání městského bytu do nájmu 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: OOSM/29/2020 

Předloženo doporučení bytové komise RM ze dne 23. 3. 2020. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/097/2020. 

Výběrové řízení na dodavatele akce „Oprava chodníků Soběslav 2020 – 1. etapa“ - 

hodnocení nabídek 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu 

Strabag, a. s., Praha, provozní jednotka Soběslav, která nabídla nejnižší cenu. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/098/2020. 

Výběrové řízení na dodavatele akce „Obnova kostela sv. Marka“ - hodnocení nabídek 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu 

Vidox, s. r. o., Český Krumlov, která nabídla nejnižší cenu. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/099/2020. 

Výběrové řízení na dodavatele dopravního automobilu pro SDH Soběslav – jmenování 

komise 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh složení hodnotící komise. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/100/2020. 

Výběrové řízení na dodavatele akce „Výuková cyklistická a bruslařská dráha“ – 

jmenování komise 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh složení hodnotící komise. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/101/2020. 

Rozpočtové opatření č. RM 1/2020 

Předložila: Mgr. Lucie Krejčí – pracovnice FO MěÚ 

Příloha: FO/9/2020 

Předložen návrh Rozpočtového opatření č. RM 1/2020. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/102/2020. 

MŠ Duha – žádost o souhlas s vyřazením DHM (elektrický konvektomat) 

Předložila: Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ Duha 

Příloha: Žádost o souhlas s vyřazením 

Předložena výše uvedená žádost. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/103/2020. 

Nouzový stav 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložena informace o vyhlášených krizových opatření v rámci nouzového stavu, 

prodloužení omezení volného pohybu osob do 1. 4. 2020, opatřeních přijatých na MěÚ, 

organizaci krizového řízení, prezentaci na internetových stránkách města, prostřednictvím 

městského rozhlasu a dalších informačních kanálů. 

Dále RM vzala na vědomí informace starosty města týkající se: 

 Zrušení zahraniční studijní cesty do Francie (Burgundska) a dále zrušení slavnostního 

vyhlášení historického města roku organizované SHS Čech, Moravy a Slezska. 

 Projednání připomínek ke studii úprav parku u kostela sv. Víta (viz minulé jednání 

RM) s Ing. arch. J. Kročákem, České Budějovice. RM se shodla na posunutí termínu 

pro shromáždění připomínek – 30. 4. 2020. Poté bude Ing. arch. J. Kročák přizván na 

jednání RM. 

 Schůzky se zástupci firmy Alfa-Haus, s. r. o., Chýnov, na dořešení detailů provedení 

stánku občerstvení na náměstí Republiky v Soběslavi.  
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Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. P. Valeš 

 Informoval o dohodě s p. Kubešem přesunout letošní festival Kubešova Soběslav na 

rok 2021. RM vzala informaci na vědomí. V návaznosti na situaci bude uspořádán 

KDMS krátký náhradní kulturní program. 

Mgr. A. Krejčová 

 Informovala o určení MŠ Duha školským zařízením určeným k zajištění vykonávání 

péče o děti ve věku 3-10 let zaměstnanců vykonávajících práce v souvislosti 

s vyhlášeným stavem nouze. 

 Informovala o nevybírání školného od rodičů dětí navštěvujících MŠ Duha po dobu 

uzavření MŠ. Tato záležitost se týká obou MŠ. Částka bude předmětem sumarizace po 

ukončení krizových opatření. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 18:00 hodin.  

 

 

 


